
Referat af generalforsamling 2024 i antennelauget i Vestre Kirkevej 
området

Dato: Onsdag den 24. april 2024 kl. 19:00
Sted: Kirsebærhaven 14, Roskilde
Til stede var 8 medlemmer ud af 21.

Dagsorden ifølge foreningens vedtægter

a.       Valg af dirigent
b.       Beretning om laugets virksomhed i det forløbne år
c. Aflæggelse af årsregnskab
d. Indkomne forslag

1) Orientering fra bestyrelsen omkring det fremtidige kanaludbud
2) Behandling om indkommet forslag om kanaludbud fra Poul (Kirsebærhaven 10).
Forslag om at 7 kanaler blev fjernet, alternativt, at der skulle stemmes om hver kanal.

e.       Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne
(Årsbidragets størrelse afhænger af, hvad der bliver besluttet under pkt. d) 

f. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant
(På valg er formad Hans Jørgen Brandt, bestyrelsesmedlem John H. Christensen og sup-
pleant Hans-Jørgen Skovgaard)

g.       Valg af revisor 
(På valg er Kai Herold)

h.       Eventuelt

Ad. a
Formanden bød velkommen og foreslog valg af Jørgen Thomsen som dirigent
Jørgen Thomsen blev valgt.
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til vedtægterne og 
dermed beslutningsdygtig.

Ad. b
Beretningen blev fremlagt af formanden Hans Jørgen Brandt. 
Beretningen blev godkendt. (Beretningen kan ses på hjemmesiden)

Ad. c 
Kassereren Thomas Baunsgaard gennemgik regnskabet, og det blev godkendt. Dette kan 
ligeledes ses på hjemmesiden.
 
Ad. d 

1) Orientering omkring programudbud fra Jørgen på basis af det udsendte spørgeskema og 
svarene herpå. Livlig debat omkring hvorledes spørgsmålet omkring ”kan undværes” og 
”ønskes ikke” skal forstås. 
Det blev besluttet, at TV2 Echo erstattes af TV2 Sport, hvorved der spares 39 kr. om året 
pr. medlem. 
Desuden, at bestyrelsen udsender et spørgeskema om de kanaler, der var mindst 
interesse for i kanalundersøgelsen samt om TV2 Sport.
Formålet er evt. at fjerne nogle kanaler, så årsbidraget kan reduceres, mens vi stadig 
beholder et bredt kanaludvalg. 

2) Poul fremlagde sit forslag om afskaffelse af de 7 mindst ønskede kanaler i 
kanalundersøgelsen og baggrunden herfor bl.a. reduktion af årsbidraget med ca. kr. 2600. 
Diskussionen endte med, at forslaget blev trukket, idet bestyrelsens forslag (ovenfor) 
dækkede den ønskede afstemning om kanaludvalg.
 



Ad. e
Budgettet blev fremlagt af kassereren. Nyt kontingent for 2024 blev uændret fastsat til kr. 4.600 
pr. medlem. 

Ad. f
Genvalg af bestyrelse og suppleant.

Ad. g
Genvalg af revisor.

Ad. h (Eventuelt)
Fremtiden for lauget blev diskuteret. Det blev fastslået, at det fortsætter uændret, så længe det 
er økonomisk muligt. 

Formanden takkede dirigenten og sluttede generalforsamlingen kl. 20:15

Referent: Kai Herold



Referat af generalforsamling 2024 i antennelauget i Vestre Kirkevej området

Dato: Onsdag den 24. april 2024 kl. 19:00

Sted: Kirsebærhaven 14, Roskilde

Til stede var 8 medlemmer ud af 21.



Dagsorden ifølge foreningens vedtægter

a.  Valg af dirigent

b.  Beretning om laugets virksomhed i det forløbne år

		Aflæggelse af årsregnskab



		Indkomne forslag





1) Orientering fra bestyrelsen omkring det fremtidige kanaludbud

2) Behandling om indkommet forslag om kanaludbud fra Poul (Kirsebærhaven 10).

Forslag om at 7 kanaler blev fjernet, alternativt, at der skulle stemmes om hver kanal.

e.  Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne

(Årsbidragets størrelse afhænger af, hvad der bliver besluttet under pkt. d) 

f.	Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant

(På valg er formad Hans Jørgen Brandt, bestyrelsesmedlem John H. Christensen og suppleant Hans-Jørgen Skovgaard)

g.  Valg af revisor 

	(På valg er Kai Herold)

h.  Eventuelt



Ad. aFormanden bød velkommen og foreslog valg af Jørgen Thomsen som dirigent

Jørgen Thomsen blev valgt.Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til vedtægterne og dermed beslutningsdygtig.



Ad. bBeretningen blev fremlagt af formanden Hans Jørgen Brandt. 

Beretningen blev godkendt. (Beretningen kan ses på hjemmesiden)



Ad. c 

Kassereren Thomas Baunsgaard gennemgik regnskabet, og det blev godkendt. Dette kan ligeledes ses på hjemmesiden.

 

Ad. d 

		Orientering omkring programudbud fra Jørgen på basis af det udsendte spørgeskema og svarene herpå. Livlig debat omkring hvorledes spørgsmålet omkring ”kan undværes” og ”ønskes ikke” skal forstås. 





Det blev besluttet, at TV2 Echo erstattes af TV2 Sport, hvorved der spares 39 kr. om året pr. medlem. 

Desuden, at bestyrelsen udsender et spørgeskema om de kanaler, der var mindst interesse for i kanalundersøgelsen samt om TV2 Sport.

Formålet er evt. at fjerne nogle kanaler, så årsbidraget kan reduceres, mens vi stadig beholder et bredt kanaludvalg. 



		Poul fremlagde sit forslag om afskaffelse af de 7 mindst ønskede kanaler i kanalundersøgelsen og baggrunden herfor bl.a. reduktion af årsbidraget med ca. kr. 2600. Diskussionen endte med, at forslaget blev trukket, idet bestyrelsens forslag (ovenfor) dækkede den ønskede afstemning om kanaludvalg.





 



Ad. e

Budgettet blev fremlagt af kassereren. Nyt kontingent for 2024 blev uændret fastsat til kr. 4.600 pr. medlem. 

Ad. fGenvalg af bestyrelse og suppleant.

						Ad. g











Genvalg af revisor.



Ad. h (Eventuelt)Fremtiden for lauget blev diskuteret. Det blev fastslået, at det fortsætter uændret, så længe det er økonomisk muligt. 



Formanden takkede dirigenten og sluttede generalforsamlingen kl. 20:15



Referent: Kai Herold

